
Protokół Nr 18/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego  

z dnia 23 października 2024 r. 

 

 

Ad. 1.  

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 18. posiedzenie Zarządu Powiatu                   

Golubsko-Dobrzyńskiego o godzinie 1300 otworzył i prowadził Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan 

Jacek Foksiński.  

 

Ad. 2.  

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że podczas 

posiedzenia wszyscy członkowie byli obecni. 

 

Ad. 3.  

 W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Zarządu zawnioskował, by do porządku obrad 

wprowadzić następujące punkty: 

 

7.60.  Pani Emilia Piotrowska – Zastępca Kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii                         

i Gospodarki Nieruchomościami – informacja o zasobie Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w lokale mieszkalne;  

7.61.  Pan Rafał Karaszewski – Kierownik Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego – zestawienie 

kosztów utrzymania lokali mieszkalnych Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego; 

7.62.  Pan Marcin Suchoparski – Koordynator ds. Ratownictwa Medycznego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o rozważenie możliwości 

odstąpienia od pobierania czynszu  za miejsce stacjonowania Zespołu Ratownictwa 

Medycznego przy Szpitalu Powiatowym Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

7.63.  Pan Krzysztof Sypek – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kowalewie 

Pomorskim – wniosek o wyrażenie zgody o objęcie patronatem oraz wsparcie finansowe 

Festiwalu Muzyki Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w roku 2024; 

7.64.  Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o rozwiązanie umowy najmu za porozumieniem stron 

wskazanych pomieszczeń.  

 

Wszyscy członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę na dodanie ww. punktów do porządku 

obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie 18. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z 17. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

5. Uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

5.1.  w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego    

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025” 

5.2.  w sprawie odwołania darowizny nieruchomości gruntowej oraz powrotnego nabycia prawa 

własności tej nieruchomości;  



5.3.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                 

na 2024 rok; 

5.4.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2039. 

6. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego:  

6.1.  w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Golubiu-Dobrzyniu do składania 

oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy kompleksowej na dostarczenie 

paliwa gazowego do Zespołu Szkół nr 1 im. Anny Wazówny w Golubiu-Dobrzyniu; 

6.2.  w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu                 

do przeprowadzenia postępowania o udzielnie zamówienia publicznego w trybie podstawowym 

bez negocjacji na zadanie „Dostawa paliw płynnych w systemie sprzedaży bezgotówkowej dla 

potrzeb ZDP w roku 2025”, a także do zawarcia umów z wykonawcami wyłonionymi w drodze 

przeprowadzonego postępowania; 

6.3.  w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego                      

na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego w 2025 roku; 

6.4.  w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego po upływie III kwartału 2024 roku oraz udzielonych umorzeniach 

niepodatkowych należności budżetowych za III kwartał 2024 roku; 

6.5.  w sprawie upoważnienia p.o. dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim                            

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w związku z realizacją 

przez Zespół Szkół w Kowalewie Pomorskim programu Unii Europejskiej Erasmus+                     

w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe w ramach akredytacji 2021-1-PL01-KA120 VET-

000046622 na lata 2021-2027. 

7. Sprawy różne: 

7.1.  Pan Jacek Żurawski – Burmistrz Miasta Kowalewo Pomorskie – prośba                                               

o przeanalizowanie interpelacji Radnego Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim. 

7.2.  Pan Marcin Nowak – Koordynator Biura Informatyki i Bezpieczeństwa Informacji                     

tut. Starostwa – informacja o kosztach wydawania gazety powiatu golubsko-dobrzyńskiego; 

7.3.  Pan Krzysztof Szymański – SK Krzysztof Szymański – prośba o zwiększenie 

wynagrodzenia za pełnienie funkcji inspektora nadzoru; 

7.4.  Pan Andrzej Potoczek – Prezes Kujawsko-Pomorskiego Samorządowego Stowarzyszenia 

Salutaris – prośba o rozważenie możliwości dokonania wpłaty środków na wsparcie 

samorządów lokalnych z województw dotkniętych powodzią; 

7.5.  Biuro Związku Powiatów Polskich – Komunikaty dot. wsparcia dla powiatów dotkniętych 

powodzią; 

7.6.  Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych               

w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa oraz dz. 754 – Bezpieczeństwo Publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa; 

7.7.  Gmina Wiejska Kłodzko – prośba o wsparcie powodzian z terenu Gminy Wiejskiej Kłodzko; 

7.8.  Pani Agnieszka Błażejewska – Prokurent Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                            

w Golubiu-Dobrzyniu – informacja o przekazaniu kompletu dokumentów z Nadzwyczajnego 

Zgromadzenia Wspólników Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

7.9.  Pan Witold Juszczak – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej                                 

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu; 



7.10. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                

w dz. 852 – Pomoc społeczna; 

7.11. Minister Finansów – wsparcie jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy; 

7.12. Pan Krzysztof Pieczka – Zastępca Wójta Gminy Golub-Dobrzyń – prośba o wydanie 

opinii dot. realizacji inwestycji drogowej; 

7.13. Pani Dorota Rutkowska – Główny Księgowy Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                       

w Golubiu-Dobrzyniu – informacja o zestawieniu transakcji dokonanych płatności                   

ze środków otrzymanych ze Starostwa Powiatowego; 

7.14. Pismo dot. prośby o przekazanie na rzecz Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w formie 

darowizny działek z przeznaczeniem na prowadzenie działalności                                   

oświatowo-wychowawczej – siedziba Zespołu Szkół nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu; 

7.15. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych               

w dz. 801 – Oświata i wychowanie oraz zmniejszeniu planu dotacji w dz. 801 – Oświata              

i wychowanie; 

7.16. Pan Mariusz Trojanowski – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-

Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na zakup w formie najmu terminowego nowego 

samochodu osobowego; 

7.17. Postanowienie Sądu Rejonowego w Toruniu o otwarciu postępowania sanacyjnego wniosku 

dłużnika Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

7.18. Pan Jacek Boluk-Sobolewski – Przewodniczący Rady Powiatu                                           

Golubsko-Dobrzyńskiego – informacje o podjęciu uchwał przez Radę Powiatu                    

Golubsko-Dobrzyńskiego podczas VI sesji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

7.19. Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie przeniesień między paragrafami                                       

w budżecie jednostki; 

7.20. Pani Stefania Kłoss – wniosek o dofinansowanie wydania drukiem autorskiej książki; 

7.21. Departament Wdrażania Funduszy Europejskich dla Kujaw i Pomorza – pismo                    

do wiadomości dot. obwieszczenia zarządzenia o wpisaniu do repertorium wniosku 

restrukturyzacyjnego dłużnika; 

7.22. Minister Edukacji – prośba o wsparcie i aktywne włączenie się w organizację projektu                 

pn. „Zielone szkoły”; 

7.23. Mieszkaniec Golubia-Dobrzynia – uwagi dot. Szpitala Powiatowego; 

7.24. Pani Kinga Kacprzykowska – Inspektor ds. obsługi Rady Powiatu – prośba Burmistrza 

Miasta Kowalewo Pomorskie o udzielenie odpowiedzi w zakresie pytań dotyczących 

Szpitala Powiatowego w Golubiu-Dobrzyniu z VI sesji Rady Powiatu                            

Golubsko-Dobrzyńskiego; 

7.25. Pani Barbara Klejszmit – Pracownik Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                               

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o udostępnienie harmonogramu spotkań, podczas których 

jest zaplanowany udział Zarządu Spółki; 

7.26. Komisja Międzyzakładowa Pracowników Oświaty i Wychowania w Toruniu NSZZ 

„Solidarność” – pismo wnoszące o zapewnienie w projekcie budżetu Powiatu                  

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok środków na zwiększenie wysokości dodatku 

motywacyjnego; 

7.27. Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy – informacja o przekazaniu uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie wydania opinii o możliwości 

spłaty pożyczki zaciąganej przez Powiat Golubsko-Dobrzyński; 



7.28. Dom dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży im. lek. med. Lecha 

Bramorskiego w Skępem – zaproszenie do podjęcia współpracy; 

7.29. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                

w dz. 855 – Rodzina; 

7.30. Pani Justyna Działdowska – Prezes Zarządu NAT-BUD sp. z o.o. – oświadczenie                     

dot. robót budowlanych; 

7.31. Pan Piotr Wolski – Wójt Gminy Radomin – deklaracja partycypacji w kosztach 

modernizacji dróg na terenie Gminy Radomin; 

7.32. Biuro Związku Powiatów Polskich – pismo Starosty Dzierżoniowskiego dot. powozi; 

7.33. Pani Katarzyna Kukielska – Wójt Gminy Zbójno – prośba o dodanie wskazanej drogi              

do rankingu dróg powiatowych oraz informacja odnośnie partycypacji w kosztach; 

7.34. Pan Andrzej Okruciński – Wójt Gminy Ciechocin – prośba o dodanie wskazanej drogi 

do rankingu dróg powiatowych oraz deklaracja partycypacji w kosztach modernizacji dróg 

na terenie Gminy Ciechocin; 

7.35. Pan Anatoli Vatskouski – prośba o pomoc w repatriacji; 

7.36. Wydawnictwo Quixi Media – propozycja ujęcia legend związanych z Powiatem             

Golubsko-Dobrzyńskim w książce „Legendy Kujaw i Pomorza”; 

7.37. Pan Rafał Gumiela – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia                                             

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na podpisanie umowy z firmą 

sprzątającą; 

7.38. Pani Małgorzata Kamińska – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej                                                      

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na zmianę w strukturze zatrudnienia; 

7.39. Pani Anna Kasprowicz – Prezes Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Dzieci – informacja 

o zapotrzebowaniu na środki finansowe dla Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kowalewie 

Pomorskim na rok 2025; 

7.40. Biuro Związku Powiatów Polskich – informacja odnośnie podziału środków                                       

z „kroplówki”; 

7.41. Pan Piotr Kowalczyk – Zastępca Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia – informacja 

odnośnie wniosku o przekazanie w formie darowizny działek z przeznaczeniem na 

prowadzenie działalności oświatowo-wychowawczej – siedziba Zespołu Szkół nr 3                     

w Golubiu-Dobrzyniu; 

7.42. Pani Jolanta Gardecka – Sklep Spożywczo-Przemysłowy Jolanta Gardecka – wniosek 

o zezwolenie na sprzedaż alkoholu; 

7.43. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – prośba o rozważenie możliwości udzielenia wsparcia 

gminom na obszarze dolnośląskim; 

7.44. Pan Piotr Kowalczyk – Zastępca Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia – odpowiedź 

na pismo odnośnie rankingu dróg powiatowych oraz partycypacji w kosztach; 

7.45. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                         

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wsparcie w sytuacji dot. usług dostarczanych przez 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej w Golubiu-Dobrzyniu oraz interwencję tut. Starostwa; 

7.46. Pani Anna Kasprowicz – Prezes Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Dzieci – prośba            

o akceptację dokonanych przesunięć w planie finansowym Warsztatów Terapii Zajęciowej 

w Kowalewie Pomorskim na rok 2024; 

7.47. Dobrzyńskie Towarzystwo Naukowe – prośba o udział finansowy w przedsięwzięciu 

wydawniczym „Rocznik Zamku Golubskiego”; 

7.48. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                

w dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo, dz. 710 – Działalność usługowa, dz. 754 – 



Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa oraz zmniejszeniu planu dotacji               

w dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo, dz. 710 – Działąlność usługowa; 

7.49. Rada Nadzorcza Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu – informacja               

o planowanym zakresie działań nadzorczych Zarządu Szpitala oraz propozycja celów 

zarządczych; 

7.50. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                              

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o bezpłatnym przekazaniu na rzecz szpitala elementów 

wyposażenia; 

7.51. Pani Joanna Graczyk-Sobiechowska – p.o. Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim – prośba o rozważenie możliwości zatrudnienia personelu sprzątającego 

bezpośrednio przez szkołę; 

7.52. Pan Rafał Jasiński – Prezes Sekcji Kowalewo Pomorskie Polskiego Związku Hodowców 

Gołębi Pocztowych – prośba o ufundowanie nagród w postaci pucharów dla najlepszych 

hodowców miasta i gminy Kowalewo Pomorskie; 

7.53. Minister Rozwoju i Technologii – informacja o przedmiotowej sprawie; 

7.54. Minister Finansów – informacja o ustalonych na 2025 rok kwotach; 

7.55. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o przekazaniu środków Funduszu Pomocy 

na pomoc obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium Ukrainy; 

7.56. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych                 

w dz. 852 – Pomoc społeczna; 

7.57. Pan Witold Juszczak – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej                      

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu; 

7.58. Pan Andrzej Okruciński – Wójt Gminy Ciechocin – prośba o zaopiniowanie przebiegu 

planowanej do budowy drogi gminnej w miejscowości Elgiszewo w Gminie Ciechocin; 

7.59. Pani Weronika Pietruszyńska – Inspektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – informacja                

o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024; 

7.60. Pani Emilia Piotrowska – Z-ca Kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii                                   

i Gospodarki Nieruchomościami – informacja o zasobie Powiatu                                          

Golubsko-Dobrzyńskiego w lokale mieszkalne; 

7.61. Pan Rafał Karaszewski – Kierownik Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego – 

zestawienie kosztów utrzymania lokali mieszkalnych Powiatu                                           

Golubsko-Dobrzyńskiego;  

7.62. Pan Marcin Suchoparski – Koordynator ds. Ratownictwa Medycznego Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o rozważenie możliwości 

odstąpienia od pobierania czynszu za miejsce stacjonowania Zespołu Ratownictwa 

Medycznego przy Szpitalu Powiatowym Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

7.63. Pan Krzysztof Sypek – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia                                

w Kowalewie Pomorskim – wniosek o wyrażenie zgody o objęcie patronatem oraz wsparcie 

finansowe Festiwalu Muzyki Polskiej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w roku 2024; 

7.64. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                       

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o rozwiązanie umowy najmu za porozumieniem stron 

wskazanych pomieszczeń. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

 

 



Ad. 4.  

 Zarząd Powiatu jednogłośni, bez odczytywania przyjął protokół z 17. posiedzenia Zarządu 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 5.1.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się i nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                           

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025. 

 

Ad. 5.2.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się i nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu              

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie odwołania darowizny nieruchomości gruntowej oraz powrotnego 

nabycia prawa własności tej nieruchomości. 

 

Przewodniczący Zarządu wytłumaczył, że uchwała ta dotyczy nieruchomości, którą Powiat 

przekazał na rzecz Skarbu Państwa. Nieruchomość ta jest zlokalizowana przy ul. Dr J. G. Koppa. 

Odwołanie darowizny nieruchomości następuje z powodu niewykorzystania nieruchomości na cel,               

na który została przekazana darowizna. 

 

Ad. 5.3.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się i nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                

Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu                         

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok.  

 

Ad. 5.4.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się i nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2039.  

 

Ad. 6.1. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół nr 1                  

w Golubiu-Dobrzyniu do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy 

kompleksowej na dostarczenie paliwa gazowego do Zespołu Szkół nr 1 im. Anny Wazówny                          

w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

 Przewodniczący wyjaśnił, że budynek szkoły jest ocieplany paliwem gazowym. Natomiast,                

by Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 im. Anny Wazówny mógł zawrzeć umowę z dostawcą na dostarczanie 

paliwa gazowego, potrzebne jest upoważnienie Zarządu Powiatu. W związku z czym potrzebne jest 

podjęcie powyższej uchwały.  

 

Ad. 6.2.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Golubiu-Dobrzyniu do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na zadanie „Dostawa paliw płynnych w systemie sprzedaży 

bezgotówkowej dla potrzeb ZDP w roku 2025”, a także do zawarcia umów z wykonawcami 

wyłonionymi w drodze przeprowadzonego postępowania.  

 



 

Ad. 6.3.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert                                       

na powierzenie realizacji zadania publicznego Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w zakresie 

prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenie 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w 2025 roku. 

 

 W punkcie tym merytoryczny pracownik tut. Starostwa Pan Marcin Boniecki udzielił 

informacje odnośnie obecnej organizacji pozarządowej, która pełni zakres powierzonych obowiązków 

w drodze otwartego konkursu dot. realizacji zadania publicznego Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego               

w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenie nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego. Także poinformował członków Zarządu Powiatu o procesie, w jaki sposób 

wyznaczani są radcowie prawni i adwokaci. 

 

Ad. 6.4.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji              

o wykonaniu budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego po upływie III kwartału 2024 roku oraz 

udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych za III kwartał 2024 roku.  

 

 Głos zabrał Skarbnik Powiatu w celu omówienia powyższego projektu. Poinformował,                 

że obowiązek sporządzenia ww. projektu uchwały wynika z  art. 37 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.           

o finansach publicznych. Po 3 miesiącach działalności, nadwyżka w dochodach bieżących i wydatkach 

bieżących wyniosła 6.200.000,00 zł. Po skorygowaniu o środki tj. subwencje czy dotacje, które zostały 

przydzielone z wyprzedzeniem na następne okresy, to faktyczna nadwyżka wyniosła 1.728.000,00 zł. 

 

Ad. 6.5.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie upoważnienia p.o. dyrektora Zespołu Szkół                   

w Kowalewie Pomorskim do samodzielnego reprezentowania Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                    

w związku z realizacją przez Zespół Szkół w Kowalewie Pomorskim programu Unii Europejskiej 

Erasmus+ w sektorze Kształcenie i szkolenie zawodowe w ramach akredytacji 2021-1-PL01-KA120-

VET-000046622 na lata 2021-2027. 

 

Ad. 7.1.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Jacka Żurawskiego Burmistrza Miasta Kowalewo 

Pomorskie o przeanalizowanie interpelacji Radnego Rady Miejskiej w Kowalewie Pana Grzegorza 

Regulskiego odnośnie zainstalowania progu zwalniającego na drodze powiatowej nr 2106C                        

w Wielkiej Łące na wysokości posesji nr 80.  

 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią pracowników Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

tut. Starostwa która wypracowana podczas wizji lokalnej przeprowadzonej wraz z przedstawicielem 

Komendy Powiatowej Policji w Golubiu-Dobrzyniu.  

 Po zapoznaniu się z ww. prośbą oraz opinią z wizji lokalnej, Zarząd Powiatu uznał prośbę za 

zasadną. W celu realizacji poczynionych ustaleń, interpelację wraz z opinią z wizji lokalnej, przekazano 

Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

 

 

 



Ad. 7.2.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Koordynatora Biura Informatyki i Bezpieczeństwa 

Informacji tut. Starostwa o kosztach wydawania gazety powiatu golubsko-dobrzyńskiego.  

 Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z tabelą, w której przedstawione zostały koszty wydania 

gazety, podjął decyzję, by po zakończeniu umowy ustalić nowe warunki, które miałyby na celu 

zmniejszenie częstotliwości wydawania gazety, natomiast byłaby ona obszerniejsza i mogłaby być 

wydawana w zwiększonym nakładzie.  

 

Ad. 7.3.  

 Zarząd Powiatu  ponownie zapoznał się z prośbą Pana Krzysztofa Szymańskiego                                         

o zwiększenie wynagrodzenia za pełnienie funkcji inspektora nadzoru.  

 

 W sprawie tej Zarząd Powiatu odbył konsultacje z pracownikiem Starostwa Powiatowego 

odpowiedzialnego za zamówienia publiczne oraz radcą prawnym tut. Starostwa i stwierdzono, że nie 

istnieje możliwość zwiększenia wynagrodzenia za pełnienie funkcji inspektora nadzoru.  

 W związku z powyższym Zarząd Powiatu podjął decyzję o negatywnym rozpatrzeniu Pańskiej 

prośby. 

 

Ad. 7.4. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Andrzeja Potoczka Prezesa Kujawsko-Pomorskiego 

Samorządowego Stowarzyszenia Salutaris o rozważenie możliwości dokonania wpłaty środków                 

na wsparcie samorządów lokalnych z województw dotkniętych powodzią. 

 

 Po wspólnej dyskusji członkowie Zarządu Powiatu podjęli decyzji, że nie są w stanie udzielić 

pomocy finansowej terenom dotkniętym powodzią, ponieważ Powiat Golubsko-Dobrzyński sam 

znajduje się w potrzebie i także potrzebuje środków finansowych na funkcjonowanie własne, jak                

i jednostek będących częścią powiatu, a także realizację zadań powiatowych i wsparcie szpitala.              

W związku z czym Zarząd Powiatu rozpatrzył ww. prośbę negatywnie i postanowił podtrzymać                  

te same stanowisko w przypadku innych próśb o wsparcie z terenów dotkniętych powodzią. 

 

Ad. 7.5.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z komunikatami Biura Związku Powiatów Polskich dotyczących 

wsparcia dla powiatów dotkniętych powodzią.  

 

Ad. 7.6. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie 

zwiększenia planu dotacji celowych w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa i dz. 754 – Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa.  

 

Ad. 7.7.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Przewodniczącego Rady Gminy Kłodzko Pana Ryszarda 

Jastrzębskiego o pilne wsparcie finansowe i materialne.  

 

 Zarząd Powiatu podtrzymując swoje stanowisko, które zostało określone w punkcie 7.4., 

negatywnie rozpatrzył ww. prośbę.  

 

 

 



Ad. 7.8. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Prokurent Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                           

w Golubiu-Dobrzyniu Pani Agnieszki Błażejewskiej odnośnie informacji o przekazaniu kompletu 

dokumentów z Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                    

w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Ad. 7.9.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Golubiu-Dobrzyniu Pana Witolda Juszczaka o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

Ad. 7.10.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie 

zwiększenia planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc społeczna.  

 

Ad. 7.11.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Ministra Finansów odnośnie informacji dotyczącej 

wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych 

z dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy.  

 

Ad. 7.12. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Zastępcy Wójta Gminy Golub-Dobrzyń Pana Krzysztofa 

Pieczki o wydanie opinii dot. realizacji inwestycji drogowej. 

 

 Zarząd Powiatu zapoznał się także z opinią Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu 

i po przeanalizowaniu przedłożonych pism podjął decyzję o wydaniu pozytywnej opinii w ww. sprawie. 

 

Ad. 7.13.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Doroty Rutkowskiej Głównej Księgowej 

Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o zestawieniu transakcji dokonanych płatności 

ze środków otrzymanych ze Starostwa Powiatowego.  

 

Ad. 7.14. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem dotyczącym prośby o przekazanie na rzecz Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego w formie darowizny działek z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

oświatowo-wychowawczej – siedziba Zespołu Szkół nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Ad. 7.15.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 801 – Oświata i wychowanie oraz zmniejszeniu planu dotacji w dz. 801 – 

Oświata i wychowanie. 

 

Ad. 7.16.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych                                              

w Golubiu-Dobrzyniu Pana Mariusza Trojanowskiego o wyrażenie zgody na zakup w formie najmu 

terminowego nowego samochodu osobowego.  

 



 Po wstępnej dyskusji Zarząd Powiatu podjął decyzję o wstrzymaniu się w podjęciu decyzji,      

by przeanalizować tą sprawę ponownie i rozważyć inne możliwe opcje.  

 

Ad. 7.17. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z postanowieniem Sądu Rejonowego w Toruniu o otwarciu 

postępowania sanacyjnego wniosku dłużnika Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Ad. 7.18. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Przewodniczącego Rady Powiatu                     

Golubsko-Dobrzyńskiego Pana Jacka Boluka-Sobolewskiego o podjęciu uchwał przez Radę Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego podczas VI sesji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 7.19.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie przeniesień między 

paragrafami w budżecie jednostki i rozważył ją pozytywnie.  

 

Ad. 7.20.  

 Zarząd Powiatu ponownie zapoznał się z wnioskiem Pani Stefanii Kłoss o dofinansowanie 

wydania drukiem autorskiej książki.  

 

 Zarząd Powiatu po ponownym zapoznaniu się z wnioskiem, ze względów formalnych 

rozpatrzył go negatywnie. Powodem była faktura VAT, która została wystawiona imiennie na dane Pani 

Stefanii jako osoby fizycznej, w związku z czym Powiat Golubsko-Dobrzyński nie może jej opłacić.  

 

Ad. 7.21.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem do wiadomości od Departamentu Wdrażania Funduszy 

Europejskich dla Kujaw i Pomorza dotyczącym obwieszczenia zarządzenia o wpisaniu do repertorium 

wniosku restrukturyzacyjnego dłużnika w postaci Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                                    

w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Jacek Foksiński wytłumaczył, że Dyrektor Departamentu 

Wdrażania Funduszy Europejskich dla Kujaw i Pomorza w ww. piśmie wyraził zaniepokojenie 

rozpoczęciem procesu restrukturyzacji Szpitala Powiatowego i zwrócił się z prośbą o szczegółowe 

wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie, w kontekście trwałości wskazanych projektów. 

 

Ad. 7.22.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Ministra Edukacji, w którym zwrócił się z prośbą                

o wsparcie i aktywne włączenie się w organizację projektu pn. „Zielone szkoły”. 

 

Ad. 7.23.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem mieszkańca Golubia-Dobrzynia, w którym zostały 

wskazane uwagi dotyczące funkcjonowania Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

 Po zapoznaniu się z powyższym pismem członkowie Zarządu Postanowili, by powyższy 

anonimowy list przekazać do Prezes Zarządu Szpitala w celu zapoznania się z nim i zajęcia stanowiska 

w tej sprawie. 

 



Ad. 7.24.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Kingi Kacprzykowskiej Inspektora ds. obsługi 

Rady Powiatu tut. Starostwa, w którym przekazana została prośba Burmistrza Miasta Kowalewo 

Pomorskie Pana Jacka Żurawskiego z VI sesji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego, w której zwrócił 

się o udzielenie pytań dotyczących Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z powyższym pismem oraz pytaniami w nim zawartymi. W celu 

udzielenia precyzyjnych i szczegółowych odpowiedzi, Przewodniczący Zarządu Powiatu postanowił, 

by pytania Burmistrza Miasta Kowalewo Pomorskie przekazać do Szpitala Powiatowego.                          

Po uzyskaniu odpowiedzi zostaną one przekazane odrębnym pismem.  

 

Ad. 7.25. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Barbary Klejszmit Pracownika Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu, w którym zwróciła się z prośbą o udostępnienie 

harmonogramu spotkań, podczas których jest zaplanowany udział Zarządu Spółki. 

 

 Przewodniczący Zarządu wskazał, że Zarząd Spółki Szpital Powiatowy Sp. z o.o.                                     

w Golubiu-Dobrzyniu będzie informowany z wyprzedzeniem o planowanych spotkaniach z udziałem 

Zarządu Spółki.  

 

Ad. 7.26. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty               

i Wychowania w Toruniu NSZZ „Solidarność” wnoszącym o zapewnienie w projekcie budżetu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok środków na zwiększenie wysokości dodatku motywacyjnego.  

 

 Zarząd Powiatu wraz ze Skarbnikiem Powiatu po przeanalizowaniu możliwości finansowych 

budżetu Powiatu stwierdził, że ze względu na zakres prowadzonych inwestycji, przede wszystkim               

w placówkach oświatowych podległych Powiatowi, a także ze względu na konieczność zabezpieczenia 

środków na realizację zadań bieżących, na dzień dzisiejszy, Zarząd Powiatu nie widzi możliwości 

zwiększenia środków na wypłatę dodatków motywacyjnych dla nauczycieli.  

 

Ad. 7.27. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem informacyjnym Regionalnej Izby Obrachunkowej               

w Bydgoszczy o przekazaniu uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie 

wydania opinii o możliwości spłaty pożyczki zaciągniętej przez Powiat Golubsko-Dobrzyński.  

 

Ad. 7.28. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zaproszeniem do podjęcia współpracy z Domem dla Matek              

z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży im. lek. med. Lecha Bramorskiego w Skępem i podjął decyzję, 

że na ten moment współpraca nie zostanie podjęta.  

 

Ad. 7.29. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o decyzji 

zwiększenia planu dotacji celowych w dz. 855 – Rodzina.  

 

Ad. 7.30. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z oświadczeniem Pani Justyny Działdowskiej Prezes Zarządu 

NAT-BUD sp. z o.o. dotyczącym wykonania robót budowlanych.  



Ad. 7.31. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Piotra Wolskiego Wójta Gminy Golub-Dobrzyń 

odnośnie deklaracji partycypacji w kosztach modernizacji dróg na terenie Gminy Radomin.  

 

Ad. 7.32. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Biura Związku Powiatów Polskich, w którym załączone 

zostało pismo Starosty Dzierżoniowskiego Grzegorza Kosowskiego dotyczące powodzi, która dotknęła 

teren powiatu. 

 

Ad. 7.33. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Katarzyny Kukielskiej Wójta Gminy Zbójno,               

w którym zwrócono się z prośbą o dodanie wskazanej drogi do rankingu dróg powiatowych oraz 

odniesiono się do partycypacji w kosztach modernizacji dróg.  

 

Ad. 7.34. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Andrzeja Okrucińskiego Wójta Gminy Ciechocin, 

w którym zwrócono się z prośbą o dodanie wskazanej drogi do rankingu dróg powiatowych oraz 

odniesiono się do partycypacji w kosztach modernizacji dróg.  

 

Ad. 7.35.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Anatolia Vatskouskiego odnośnie prośby                     

o pomoc w repatriacji.  

 

 Zarząd po przeanalizowaniu ww. sprawy oraz własnych możliwości zadecydował, że na obecną 

chwilę nie jest w stanie udzielić pomocy w repatriacji. 

 

Ad. 7.36.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z propozycją Wydawnictwa Quixi Media odnośnie ujęcia legend 

związanych z Powiatem Golubsko-Dobrzyńskim w książce „Legendy Kujaw i Pomorza” i rozpatrzył ją 

negatywnie.  

 

Ad. 7.37. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Rafała Gumieli Dyrektora Publicznej Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Golubiu-Dobrzyniu o wyrażenie zgody na podpisanie umowy z firmą 

sprzątającą.  

 

 Członkowie Zarządu po zapoznaniu się z ww. prośbą i przeanalizowaniu kosztów wiążących 

się z podpisaniem umowy z firmą sprzątającą podjął decyzję, aby po zakończeniu dotychczasowej 

umowy z osobą sprzątającą, która obowiązuje do 31 grudnia br., podpisać umowę z firmą sprzątającą.  

 

Ad. 7.38. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Dyrektora Domu Pomocy Społecznej                                                  

w Golubiu-Dobrzyniu Pani Małgorzaty Kamińskiej o wyrażenie zgody na zmianę w strukturze 

zatrudnienia. 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Jacek Foksiński poinformował, że zmiana ta nie będzie 

miała wpływu na zwiększenie wydatków, w związku z czym Zarząd Powiatu pozytywie rozpatrzył ww. 

prośbę.  

 



Ad. 7.39.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Anny Kasprowicz Prezesa Zarządu 

Towarzystwa Przyjaciół Dzieci o zapotrzebowaniu na środki finansowe dla Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Kowalewie Pomorskim na rok 2025. 

 

Ad. 7.40. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Biura Związków Powiatów Polskich odnośnie 

podziału środków z  tzw. „kroplówki”. 

 

 Skarbnik Powiatu Pan Zbigniew Szyjkowski poinformował, że Powiat Golubsko-Dobrzyński 

otrzyma 3.000.000,00 zł.  

 

Ad. 7.41.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Zastępcy Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia Pana 

Piotra Kowalczyka odnośnie odpowiedzi do złożonego wniosku o przekazanie w formie darowizny 

wskazanych działek.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że Zastępca Burmistrza informuje, iż powyższy 

wniosek zostanie przedstawiony i omówiony na najbliższym posiedzeniu Komisji Infrastruktury                   

i Spraw Komunalnych Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.  

 

Ad. 7.42.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pani Jolanty Gardeckiej (Sklep                       

Spożywczo-Przemysłowy Jolanta Gardecka) o zezwolenie na sprzedaż alkoholu.  

 

 Przewodniczący Zarządu Pan Jacek Foksiński poinformował, że sprawa ta raz już stanęła               

na posiedzeniu Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego i została rozpatrzona negatywnie.  

Obecny wniosek został złożony wraz z załącznikami, które dokumentują zezwolenia wydawane 

przez Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia na sprzedaż napojów alkoholowych. Powiat jako 

właściciel lokalu, który wynajmuje Pani Jolancie Gardeckiej, także musi wyrazić zgodę                                        

na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu przedłożonych dokumentów podjął decyzję                                      

o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku.  

 

Ad. 7.43.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o rozważenie 

możliwości udzielenia wsparcia gminom na obszarze dolnośląskim.  

 

Zarząd Powiatu podtrzymując swoje stanowisko, które zostało określone w punkcie 7.4., 

negatywnie rozpatrzył ww. prośbę. 

   

Ad. 7.44. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Zastępcy Burmistrza Miasta Golubia-Dobrzynia Pana 

Piotra Kowalczyka odnośnie rankingu dróg powiatowych oraz partycypacji w kosztach modernizacji 

dróg. 

 

 

 



Ad. 7.45. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Justyny Wileńskiej Prezes Zarządu Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o wsparcie w sytuacji dotyczącej usług dostarczonych 

przez Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej w Golubiu-Dobrzyniu oraz interwencję tut. Starostwa.  

 

 Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z prośbą oraz przeanalizowaniu zaistniałej sytuacji, 

pomiędzy Szpitalem Powiatowym a Przedsiębiorstwem Energetyki Cieplnej, wystąpił do Prezesa 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu z prośbą o spowodowanie 

przegrzania wody w instalacji wodociągowej w ustalonym terminie z Zarządem Szpitala.  

 

Ad. 7.46.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Anny Kasprowicz Prezes Zarządu Towarzystwa 

Przyjaciół Dzieci o akceptację dokonanych przesunięć w planie finansowym Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Kowalewie Pomorskim na rok 2024 i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

Ad. 7.47.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Dobrzyńskiego Towarzystwa Naukowego o udział 

finansowy w przedsięwzięciu wydawniczym „Rocznik Zamku Golubskiego”. 

 

 Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z ofertą przedłożoną przez Dobrzyńskie Towarzystwo 

Naukowe postanowił przeznaczyć na zakup rocznika 6.000,00 zł. Za równowartość tej kwoty złożono 

zamówienia na 110 egzemplarzy.  

 

Ad. 7.48. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego  o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo, dz. 710 – Działalność usługowa, dz. 754 – 

Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa oraz zmniejszeniu planu dotacji w dz. 010 – 

Rolnictwo i łowiectwo, dz. 710 – Działalność usługowa.  

 

Ad. 7.49. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                 

w Golubiu-Dobrzyniu o planowanym zakresie działań nadzorczych Zarządu Szpitala oraz propozycji 

celów zarządczych.  

 

 Przewodniczący Zarządu przekazał, że Rada Nadzorcza w ww. piśmie wskazuje plany 

kontrolne w IV kwartale br. oraz propozycję celów zarządczych jakie powinny zostać postawione 

Zarządowi Spółki.  

 

Ad. 7.50.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośba Pani Justyny Wileńskiej Prezes Zarządu Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o bezpłatne przekazanie na rzecz szpitala elementów 

wyposażenia.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że chodzi tu elementy wyposażenia w postaci               

1 szt. ławki trzyosobowej, 3 szt. ławek czteroosobowych oraz 2 szt. ławek pięcioosobowych. Przekazane 

ławki będą wykorzystane w poczekalniach szpitalnych w celu poprawy komfortu pacjentów.  

 W związku z powyższym Zarząd Powiatu rozpatrzył powyższą prośbę pozytywnie.  

 



Ad. 7.51.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Joanny Graczyk-Sobiechowskiej p.o. Dyrektora 

Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim o rozważenie możliwości zatrudnienia personelu sprzątającego 

bezpośrednio przez szkołę.  

 

 Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższą prośbą zwrócił się z prośbą do Pani Dyrektor               

o przedstawienie wyliczeń kosztów zatrudnienia 3 osób sprzątających bezpośrednio przez szkołę wraz 

z kosztami zakupu środków czystości i innego niezbędnego wyposażenia, a także oferty potencjalnej 

firmy sprzątającej zawierającej te same wydatki. Następnie, gdy Zarząd Powiatu otrzyma                          

ww. informacje i przeanalizuje je, podejmie ostateczną decyzję w tej sprawie.  

 

Ad. 7.52. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pana Rafała Jasińskiego Prezesa Sekcji Kowalewo 

Pomorskie Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych o ufundowanie nagród w postaci 

pucharów dla najlepszych hodowców miasta i gminy Kowalewo Pomorski i rozpatrzył go pozytywnie.  

 

Ad. 7.53.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Ministra Rozwoju i Technologii, który informuje, że 

w związku z prowadzonym postępowaniem odwoławczym Wojewody Kujawsko-Pomorskiego                          

o odmowie stwierdzenia nieważności decyzji Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego o zezwoleniu                  

na realizację inwestycji drogowej pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2104C Wielkie Rychnowo – 

Kowalewo Pomorskie” informuje, że przedmiotowa sprawa nie została rozpatrzona we wskazanym 

terminie oraz przedstawia nowy termin.  

 

Ad. 7.54.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Ministra Finansów o ustalonych na 2025 rok kwotach.  

 

Ad. 7.55. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o przekazaniu 

środków Funduszu Pomocy na pomoc obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym                  

na terytorium Ukrainy.  

 

Ad. 7.56. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc społeczna. 

 

Ad. 7.57. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Witolda Juszczaka Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy 

Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 Zmiany te zostały ujęte w projekcie uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                    

na 2024 rok, która zostanie poddana pod głosowanie podczas najbliższej sesji Rady Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego zaplanowanej na dzień 30 października br. 

 

Ad. 7.58. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Andrzeja Okrucińskiego Wójta Gminy Ciechocin            

o zaopiniowanie przebiegu planowej do budowy drogi gminnej w miejscowości Elgiszewo w Gminie 

Ciechocin. 



 

 Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z opinią Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu 

wskazującą, że planowana inwestycja drogowa nie ma bezpośredniego połączenia z drogami 

powiatowymi i nie będzie miała żadnego wpływu na ruch drogowy na nich występujący oraz opinią 

Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami, że przedmiotowa inwestycja                  

nie obejmuje nieruchomości stanowiących własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 W związku z powyższym Zarząd Powiatu podjął decyzję o wydaniu pozytywnej opinii                    

w ww. sprawie. 

 

Ad. 7.59. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Weroniki Pietruszyńskiej Inspektor Wydziału 

Oświaty i Zdrowia o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

 

 Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z przedłożonym materiałem, w celu dalszego procedowania 

przekazał go na posiedzenie merytorycznej Komisji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 

Ad. 7.60. i 7.61. 

 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Emilii Piotrowskiej Zastępcy Kierownika 

Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami o zasobie Powiatu                      

Golubsko-Dobrzyńskiego w lokale mieszkalne oraz pismem Pana Rafała Karaszewskiego Kierownika 

Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego odnośnie zestawienia kosztów utrzymania lokali mieszkalnych 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 

 Przewodniczący Zarządu poinformował, że z przedłożonych informacji wynika, iż koszty 

utrzymania lokali mieszkalnych (pustostanów) Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego rocznie generują 

koszty w wysokości ok. 29.000,00 zł. 

 Członkowie Zarządu Powiatu po wspólnej naradzie z Skarbnikiem Powiatu Panem Zbigniewem 

Szyjkowskim i przeanalizowaniu możliwości co do dalszego przeznaczenia tych lokali podjęli decyzję, 

by w przypadku lokali znajdujących się przy ul. PTTK 5 wszcząć procedurę przetargową w celu próby 

sprzedaży tych lokali. Natomiast w przypadku lokalu przy ul. Koppa przeznaczyć na wynajęcie.   

 

Ad. 7.62.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Marcina Suchoparskiego Koordynatora                       

ds. Ratownictwa Medycznego Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o rozważenie 

możliwości odstąpienia od pobierania czynszu za miejsce stacjonowania Zespołu Ratownictwa 

Medycznego przy Szpitalu Powiatowym Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

 Członkowie Zarządu Powiatu po wstępnych rozmowach ze Skarbnikiem Powiatu i rozważeniu 

różnych możliwości podjęli decyzję, że przeanalizują dokładnie wszystkie możliwości wprowadzenia 

ulgi pobieranego czynszu za miejsce stacjonowania Zespołu Ratownictwa Medycznego. 

 

Ad. 7.63. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pana Krzysztofa Sypka Dyrektora Publicznej Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Kowalewie Pomorskim o wyrażenie zgody o objęcie patronatem oraz wsparcie 

finansowe Festiwalu Muzyki Polskiej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w roku 2024.  

 



 Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Jacek Foksiński poinformował, że festiwal ten będzie 

odbywał się w 4 etapach w 4 różnych miejscach: w Publicznej Szkole Muzycznej I stopnia                           

w Kowalewie Pomorskim, w Domu Kultury w Golubiu-Dobrzyniu, w Miejsko Gminnym Ośrodku 

Kultury w Kowalewie Pomorskim oraz wybranym przez Powiat miejscu. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem i podjął decyzję o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku. 

 

Ad. 7.64. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Justyny Wileńskiej Prezes Zarządu Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o rozwiązanie umowy najmu za porozumieniem stron 

wskazanych pomieszczeń. 

 

 Zarząd Powiatu podjął pozytywnie rozważył ww. prośbę. W związku z tym, zwrócił się do 

Kierownika Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego Pana Rafała Karaszewskiego z prośbą o jak 

najszybsze rozliczenie mediów w lokalach wskazanych w ww. piśmie dla kompleksowego zakończenia 

umowy najmu.  

 

Ad. 8.  

 W punkcie tym o zabranie głosu zgłosił się Pan Jarosław Molendowski. 

 

 Tematem, który poruszył członek Zarządu był temat chodników i ścieżek rowerowych przy 

drogach powiatowych. Miejscem docelowym realizacji zadania wskazanym przez członka Zarządu 

Powiatu miałoby być Jezioro Okonin. Jak wskazał, obecnie budowa chodnika stanęła we Wsi 

Chełmonie. Dodał także, że w najbliższym czasie planowana jest inwestycja Gminy Kowalewo 

Pomorskie, która umożliwiłaby dociągnięcie chodnika do niedalekiej odległości od jezior lub 

bezpośrednio do Jeziora Okonin.  

 W celu przedstawienia dokładnej wizualizacji oraz zamysłu przebiegu tej trasy, Starosta 

Golubsko-Dobrzyński wraz z Wicestarostą zaproponowali, by wspólnie z Panem Jarosławem 

Molendowskim członkiem Zarządu Powiatu oraz Panem Mariuszem Trojanowskim Dyrektorem 

Zarządu Dróg Powiatowych, udać się na przejazd wspomnianą przez członka Zarządu trasą, którędy 

miałaby przebiegać inwestycja.   

 

Ad. 9.  

 Posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zakończono o godz. 1500. 

 

 

 

Przewodniczący Zarządu - Jacek Foksiński            ………………………………                                         

Wicestarosta                     - Zbigniew Warnel                    ……………………………… 

Członek Zarządu              - Jarosław Molendowski                                   ……………………………… 

Członek Zarządu              - Sławomir Rożek                ………………………………                      

Członek Zarządu              - Roman Tasarz                  ……………………………… 

 

 

 

 
Sporządził: Marcin Boniecki  

Pomoc administracyjna Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz  

Inspektor Ochrony Danych 


